

The Theatre Practice General Audition Call for 2023 Productions

The Theatre Practice (Practice) is holding auditions for upcoming productions in the 2023 season, on 24th and 25th August 2022.

2023 will be an exciting year for Practice, as we bring back the promenade theatre production *Four Horse Road* in the latter half of the year. Practice is also on the look-out for performers for projects including school and community performances.

If you want to be a part of our journey in exploring new frontiers in the arts, we would like to meet you!

Audition Requirements:

Age: 21 years old and above

Language: English and/or Mandarin

Audition Details:

Date: 24 & 25 August

Time: Slots available between 10am – 5pm

Venue: The Theatre Practice (54 Waterloo Street, Singapore 187953)

Audition Preparation:

Voice: A one-minute rendition of an English/Mandarin song (please bring your own music track)

Movement: A one-minute movement piece (please provide a description in the application email)

Monologue: A one-minute monologue (English/Mandarin)

Please send your CV (with a short biography), a clear and recent headshot by **5 August 2022 (Friday), 6pm** to audition@practice.org.sg. Please note that only shortlisted candidates will be notified (by 17 August).



实践剧场2023演出制作公开招募演员

实践剧场将于2022年8月24日及25日为2023年的演出制作举行演员公开招募!

在即将到来的2023年, 实践剧场将推出许多令人期待不已的活动和节目, 其中包括将在下半年重新登场的流动式剧场演出《四马路》。除此之外, 我们也期待能找到新的伙伴参与不同的演出制作, 像是学校及社区演出等。

诚挚欢迎你与我们一同踏上全新的探索旅程!

徵选条件:

年龄: 21岁 (含) 以上
语言能力: 英语和/或华语

徵选详情:

日期: 8月24日、8月25日
时间: 10am~5pm
地点: 实践剧场 (54 Waterloo Street, Singapore 187953)

徵选内容:

声音: 请准备一首1分钟的英文或中文歌曲 (请自备伴唱音乐)
肢体: 请准备一段1分钟的肢体呈现 (请于报名时说明呈现内容)
独白: 请准备一段1分钟的独白 (英语或华语)

请在**2022年8月5日 (星期五) 6pm** 前, 将你的履历 (包含个人简介) 和一张清晰的近照寄至 audition@practice.org.sg, 实践剧场将于8月17日通知入围面试者。

